
 

 

 

                                                                             Nemocnice  TGM  Hodonín 

                                                                             Ing. Jiří  Koliba 

 

 

 

                                                                              V Hodoníně dne 12.9.2023 

 

 

 

Vážený pane řediteli, 

 

z vlastní zkušenosti bohužel víme, že Hodonínská nemocnice, neoplývá  dobrou 

pověstí, oddělení interna ženy je pro nás opravdu noční můrou a proto, když  jsem 

v pondělí v noci 4. 9.  volala tatínkovi  RZ bála jsem se, co přijde. 

Přišlo to nejhorší možné, což je prostě život. A tímto bychom chtěli projevit slova 

velkých díků paní doktorce Nůzikové, která se o tatínka p. Čeňka Jaroše postarala, 

jak nejlíp dovedla. Její empatický přístup nám pomohl překonat tu neskutečnou 

bolest s jeho odchodem. 

Díky patří i sestřičce a bratrovi, kteří sloužili 5. 9. denní službu…… 

     Je to opravdu paní doktorka  na svém místě, pro kterou starý člověk není jen číslo 

v kartotéce. 

Prosíme, aby jste jí naše velké poděkování vyřídil a Vám přejeme, aby takových 

lékařů měla nemocnice na každém oddělení dostatek. Je  to velmi náročná a 

nedoceněná práce. Ona to bere jako poslání, což se nedá říct o lékařkách na interna 

ženy a proto jí právem patří náš velký dík. 

 

                                                                           Rodina  Jarošova   a Bidmonova 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


